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Becsöngettek… 

 
Kedves Gyerekek! 

Véget ért a nyári szünidő, újra elkezdődött az iskola. Tudjuk, hogy mindenki 

sajnálkozva, kissé szomorúan mondja ki ezt a mondatot, az arcotok azonban 

egészen másról árulkodik. Az öröm látszik rajta, hogy újra viszontlátjátok 

társaitokat, elmesélhetitek egymásnak nyári élményeiteket és újra jókat 

nevethettek együtt. Mi is megpróbálunk ilyen hangulatban hozzákezdeni a 

tanévhez. Mindenképp folytatjuk a suliújságot, hogy ezzel is vidám perceket 

vigyünk iskolai életetekbe. Noha új a tanév, mi a régit sem szeretnénk feledni, 

ezért Dicsőségtablónkon az előző tanév összes kitűnő tanulóját feltüntettük (még 

a tavalyi osztálymegjelöléssel). Büszkék vagyunk rátok!  És büszkék vagyunk 

Csonka Kati nénire is, aki a kispesti önkormányzattól kapott elismerő oklevelet, 

így méltán lett ő az idei első számunkban A hónap tanára. Szeptemberben még 

mindenkiben élénken élnek a nyári élmények, ezért idézzük fel a júliusi 

káptalanfüredi Gábor tábort fényképes formában az Életképek című 

rovatunkban, Agárdi Ádám pedig írásos élménybeszámolót is készített hozzá. A 

hónap sztárja rovatunkban egy tánc Világ Kupa győztes lány adott interjút. 

Babócsy Julcsi sokak számára ismerős arc lehet, hisz régi Gáboros ő is, és 

rendszeresen visszajár iskolánkba. Skóciából jelentkezik újra a Gáborosok a 

nagyvilágban rovatunk, és olvashatóak az előző tanév során megszokott rovatok, 

a múltidéző Régen volt, hogy is volt és az igen népszerű Ti mondtátok című 

humoros összeállítás is. Utóbbi természetesen még az előző tanév során szóban, 

vagy írásban elhangzott aranyköpéseiteket tartalmazza. Az idei tanévre 

kívánunk Nektek eredményes tanulást és örömmel teli iskola perceket! A 

Gáboréletet ebben a tanévben is havonta olvashatjátok majd az iskola 

honlapján, ahol a cikkekben megadott linkek is elérhetőek. Igyekszünk a bevált 

dolgok mellett újításokat is véghezvinni, szórakoztatni benneteket és a 

kedvetekben járni. Hisz a Gáborélet továbbra is rólatok és Nektek szól majd.  

Erdős Levente 
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Régen volt, hogy is volt… 

Sok idő telt már el azóta, amióta a Gábor Áron Általános Iskola először megnyitotta kapuit. 

Ahogy teltek az évek, úgy mentek és jöttek a diákok, akik közül a legtöbben még ma is 

szívesen emlékeznek vissza az itt eltöltött évekre. Iskolánk volt tanulója, Nagy Dorottya 

beszélgetett édesanyjával, Drgács Katalinnal az iskolai élményeiről. 

Mikor jártál ide, és hogy nézett ki 

akkor iskolánk? 

1965-1973-ig jártam az iskolába. Az 

iskola ugyanígy nézett ki, csak az 

osztálytermek és a belső elrendezés volt 

más. Az udvari épületben igazgatói lakás 

volt. Minden iskolában úttörőcsapat 

működött, a mi iskolánkét Szilágyi 

Erzsébet Úttörőcsapatnak nevezték. 

Hogyan folyt a tanítás? 

Általában évfolyamonként egy osztály 

volt, de néha kettő is indult. Körülbelül 

25-26 gyerek volt egy osztályban. A 

tanítás két műszakban folyt, délelőttös és 

délutános műszakban. Ezek hetente 

váltották egymást. A délutáni tanítás 1 

órától 6 óráig tartott. 

Hol volt a tanári és az igazgatói iroda? 

A mostani igazgatói iroda helyén 

gondnoki lakás volt. A tanári az emeleten 

volt, miután elballagtam, akkor került át a 

mostani helyére. Az igazgatói iroda pedig 

a mostani számítástechnika terem helyén 

volt. 

Milyenek voltak az osztálytermek? 

Régi fajtájú kétszemélyes padok voltak, 

melyekben még ott volt a tintatartó helye. 

A tanári asztal pedig egy dobogón állt. 

 

Miben különböztek a tantárgyak a 

mostaniaktól? 

Számítástechnikát nem tanultam, illetve 

angol nyelv helyett mi orosz nyelvet 

tanultunk. Technika óra helyett pedig 

gyakorlati óra volt, ahol nagyon sok 

érdekes dolgot készítettünk, többek között 

fa- és fémmunkákat, illetve 

kézimunkáztunk is. 

Voltak e szakkörök? 

Igen, például színjátszó szakkör, amit a 

magyar-történelem szakos tanárnő 

vezetett.  

Volt e valamilyen egyenruha? 

Egyenruha nem volt, viszont mindenkinek 

köpenyt kellett hordania, az ünnepélyeken 

pedig úttörő egyenruhát viselnie. 

Ki volt a kedvenc tanárod? 

Maradandó emléket Éva néni hagyott, aki 

biológiát tanított. Azért szerettem, mert 

nagyon kedves és aranyos volt. 

Milyen rendezvények maradtak 

emlékezetesek számodra? 

Az Erzsébet-napok, hisz ilyenkor mindig 

színdarabszerű előadást tartottunk a 

színjátszó szakkörrel, de jó volt az 

úttörőmozgalom is. Sok barátnőm volt itt, 

nagyon szerettem ide járni.                                                                                                                                                                              

 



5 

A hónap sztárja: 

Babócsy Júlia 

Julcsinak, iskolánk volt tanulójának két 

nagy szenvedélye van. Egyik a tánc, amit 

gyerekkora óta csinál. A Musztáng 

sportegyesületben ropja, és az idén 

nyáron Olaszországban az Invictus 

csapattal akrobatikus rock and roll 

kategóriában Világ Kupát nyert. (Link: 

https://www.youtube.com/watch?v=qG

dTEkhVLpc&feature=youtu.be) Másik 

nagy szenvedélye pedig a Gábor iskola. 

Imádott itt tanulni, és most is nagyon 

szeret visszajárni, ifiként pedig 

rendszeresen részt vesz a nyári 

táborozásokon is. Egyszerűen nem tud 

elszakadni régi iskolájától. Most is 

elsőre jött megkeresésünkre, és 

készséggel adott interjút nekünk. 

 

Mikor és miért kezdtél el táncolni? 

5-6 éves koromban kezdtem, és igazából 

szüleim a nővéremnek akartak valami 

sportot választani. Levitték őt a KMO-

ba táncolni, én pedig mentem vele, és én 

mindenben majmoltam nővéremet 

akkoriban, úgyhogy én is táncolni 

kezdtem, aztán benne ragadtam teljesen. 

Miért pont az akrobatikus táncot 

választottad? 

Választásom akkoriban nem nagyon  

 

 

volt, inkább azt tartom fontosnak, hogy 

miért ragadtam meg benne. Nagyon 

vonzó volt, hogy pörögsz, folyamatosan 

szól a zene, mindig megújulsz, színes, 

van benne extrémitás is. Vannak szaltók, 

dobások, elkapások koncentrálni kell, 

csapatban kell működni, sok mindenre 

megtanít. 

Volt olyan, hogy abba akartad 

hagyni? 

Egyszer 15-16 évesen egy hónapra 

abbahagytam, mert az akkori csapatom 

felbomlott, akikkel nagyon szerettük 

https://www.youtube.com/watch?v=qGdTEkhVLpc&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?v=qGdTEkhVLpc&feature=youtu.be
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egymást, jó eredményeink voltak, 

szépen összeforrtunk. Úgy gondoltam, 

jobbat már nem fogok találni. De aztán 

ahogy ez ilyenkor lenni szokott, 

váratlanul jött egy felkérés, hogy 

táncoljak egy új nagyformációban. Ez 

újdonság volt, mert előtte 5, most pedig 

15 lánnyal táncolok együtt, mások a 

követelmények, én pedig mentem, és 

azóta is ott vagyok. 

Miket tartasz a legjobb 

eredményeidnek? 

Természetesen a mostani Világ Kupa 

elsőséget, de voltunk kétszer Európa-

bajnoki 5., egyszer pedig világbajnoki 5. 

helyezettek, sokszor nyertünk magyar 

bajnokságot és országos versenyeket. 

Ezekre mind nagyon büszke vagyok.  

Milyen emlékeid vannak a sulinkról?  

 Én imádtam Gáboros lenni, minden 

egyes másodpercét élveztem a sulinak. 

Tünde néni volt az egyik alsós tanítóm, 

őt a mai napig imádom, neki elég nagy 

szerepe van abban, hogy én is tanár 

akarok lenni. Felsőben Gabi néni volt az 

osztályfőnököm, én őt is nagyon 

szerettem, fergeteges humora van. A 

táborokat úgy, ahogy volt mindegyiket 

imádtam, most már ugye 7. éve ifiként 

továbbra is visszajárok oda, egyszerűen 

nem tudom abbahagyni. Sok általános 

iskolát ismerek, de sehol nincs ilyen 

társasági élet, mint itt, mindenki 

számíthat a társaira, tanáraira.  

 

Voltak e csínytevéseid? 

Én egész normális voltam általános 

iskolában, ide járt ugye a nővérem is, aki 

mintagyerek volt, én pedig úgy 

gondoltam, hogy követnem kell őt, és 

nem hozhatok szégyent a Babócsyakra. 

Persze kisebb sírások, szerelmek voltak, 

és szerettem a táblára firkálgatni 

szünetben, de alapvetően inkább csak 

mások bohóckodásain szórakoztam.  

Mit csinálsz a táncon kívül? 

Akrobatikus táncot tanítok kisebb 

gyerekeknek, végzősöknek pedig 

szalagavató-osztálytáncot. Egyetemre 

járok, az ELTE tanító- és óvónőképző 

karára, sok barátom van, nem igazán 

hagyok magamnak időt unatkozni, néha 

jól el is fáradok, de engem ez éltet. 

Ha lehetne egy kívánságod, mi lenne 

az? 

Azt kívánnám, hogy maradjon meg 

örökre a lelkesedésem az élet, a 

hivatásom és a gyerekek felé. 

 

Varga Kata 7.a 
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GÁBOROSOK A NAGYVILÁGBAN 

 
Simon Attila – Skócia, Egyesült Királyság  

 

 

 
1. Mikor jártál iskolánkba, és ki volt 

az osztályfőnököd?  

2005-ben ballagtam. Mind a 8 évet ott 

csináltam. Alsóban Rácz Anna, felsőben 

pedig Kertész Ilona voltak az 

osztályfőnökeim. 

 

2. Milyen emlékeid, élményeid vannak 

iskolánkról?  

Mindig is szerettem a Gábor iskolába 

járni. Ezt az is bizonyítja, hogy kilenc 

éve szívvel-lélekkel ifiskedek. Én a 

legjobb barátaimra ezen keresztül tettem 

szert, és a sok közös élményen keresztül 

emberileg is sokat fejlődtem. Ajánlom 

mindenkinek, aki szereti a gyerekeket, 

és aki szívesen segítene tanárainak egy 

átlagon felüli iskolaközösség 

kialakításában. 

 

3. Hogyan jutottál el a Gábor 

iskolából Angliába, azaz mi a te 

élettörténeted?  

A Gábor iskola után a Puskás Tivadar 

Távközlési Technikumba mentem. 17 

éves koromban azonban megnyertem 

egy fizikus ösztöndíjat egy nemzetközi 

középiskolába, a United World College 

of the Adriaticba. Ebben az iskolában 

tettem le a Nemzetközi Érettségit 

(International Baccalaureate), aminek 

köszönhetően felvettek a University of 

Edinburghba. 

 

4. Mivel foglalkozol? 

Most szereztem meg a Gépészmérnök 

Mester diplomámat. Azóta már három 

állásajánlatot is kaptam, ebből kettő 

gyárak üzemeltetésére és tervezésére 

fókuszál, egy pedig vasúti pályák 

tervezésére. Itthonról és külföldről is 

kaptam ajánlatokat.  
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5. Jellemeznéd pár szóban a várost, 

ahol élsz?  

Edinburghban nagyon jó élni. Rengeteg 

a fiatal és a turista. Mindeközben a 

helybélieknek és a város szépségének 

köszönhetően minden egyes séta új 

élményekkel gazdagít. Munkát találni 

sem nehéz, és több egyetemistát is 

ismerek, akik otthoni segítség nélkül, év 

közbeni részmunkával vagy nyári 

munkával tartja el önmagát. 

 

6. Miben más Skócia, mint 

Magyarország?  

Ami az életszínvonalbeli különbséget 

szerintem leginkább jellemzi az az, hogy 

a brit/skót minimálbér kb. négyszerese a 

magyarénak, míg a megélhetés 

mindössze kétszer annyiba kerül. Tehát 

ha valaki albérletben lakik és 

minimálbért keres, amellett hogy meg 

tud élni, még mindig félre tud tenni 

annyi pénzt, amiből például el tud menni 

nyaralni. Ez itthon sajnos nem 

elmondható.  

A tél enyhébb, habár a nappalok 

rövidebbek. A nyár is enyhébb, és a 

nappalok hosszabbak, mint itthon. Az 

eső sokat esik és a szél is sokat fúj, talán 

ezt a legnehezebb megszokni. 

 

7. Ha újra élhetnél, mit csinálnál 

másként?  

Egy-két sportbalesetből adodó sérülést 

kivéve semmit. Valószínűnek tartom, 

hogy ha nem mentem volna külföldre, 

akkor is teljesen meg lennék elégedve az 

életemmel.  Persze ehhez a pozitív 

életfelfogásom is hozzájárul, melyet 

nagypapám egyik bölcsessége foglal 

össze legjobban: Minden jóban van 

valami rossz, de minden rosszban van 

valami jó! 

 

8. Mint más, külföldi mentalitást 

felvett ember, milyen tanácsaid 

lennének a mai fiataloknak?  

 

Először is próbáljátok kideríteni, hogy 

mi az, ami a számotokra legérdekesebb, 

legkedvesebb. Ha ez egy sport, akkor 

űzd, ha egy könyv, akkor olvasd, ha egy 

téma akkor tanulj róla, ha egy ember, 

akkor legyél vele! Mindemellett 

rendszeresen mérlegeld, hogy biztosan 

jól választottál-e. Választásoddal 

időnként lesz, aki nem ért egyet (például 

a szüleid vagy barátaid). Hallgasd meg, 

és mérlegeld az ő véleményüket is, de ha 

továbbra is úgy gondolod, hogy a te 

választásod a legjobb, akkor ne félj az 

árral szembe menni! Természetes, hogy 

időnként be fog csúszni egy-egy rossz 

döntés. Ilyenkor vállald a felelősséget, 

és tanulj belőle. Te melyik barátoddal 

maradnál jóban? Amelyik egyszer 

megbánt, de másnap bocsánatot kér, 

vagy amelyik megbánt és utána nem szól 

hozzád, mert túl büszke bocsánatot 

kérni? 
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A hónap tanára: 

Csonka Katalin 

 - Kati néni, ahogy eddig 

nem ismertétek 

Kati néni már a 13. tanévét kezdte most 

iskolánkban, az előző tanév végén pedig 

a kerületi önkormányzattól Együttnevelő 

Pedagógus Elismerő Oklevelet vehetett 

át.  Ő mégsem az oklevélre büszke, 

hanem alsós tanítványaira, akiket anyai 

szeretettel, angyali nyugalommal, a 

legkülönbözőbb gyerekeket is igazi 

csapattá kovácsolva nevel évről évre. 

Ráadásul Kati néni kiváló néptáncos 

volt, és minden lehetőséget megragad, 

hogy tánctudását is átadja a 

gyerekeknek, színvonalas műsorokkal 

gazdagítván iskolánkat.  

 

1. Mikor és miért lett tanító? 

A szüleim mindketten tanítók voltak, és 

óriási szeretettel, lendülettel, 

kreativitással végezték a munkájukat. 

Ebbe nőttem bele, ezt a példát láttam 

tőlük. Kb. 9 éves koromig egy faluban 

éltünk, anyukám volt a tanító nénim. Ez 

volt az első „szakmai képzésem”. Nagyon 

sok dologra emlékszem, hogy hogyan 

csinálta, és a legfontosabb a szemlélet, 

amit magamba szívhattam. Kisfiammal 3 

éves koráig otthon voltam, utána kezdtem 

pedagógusként dolgozni. A leginkább 

azért vagyok tanító, hogy megtanuljak 

úgy tanítani,  

 

 

hogy a rám bízott gyerekek kíváncsiak, 

nyitottak, érdeklődők legyenek és 

maradjanak, szeressenek tanulni, új 

dolgokat megismerni, és számukra az 

iskola olyan hely legyen, ahova szívesen 

jönnek. 

2. Mi szeretett volna lenni 

gyerekkorában? 

Űrhajós, jégtáncos, pedagógus. 

3. Milyen tanuló volt kisiskolásként, 

voltak e csínytevései? 

Nagyon szerettem tanulni. Kitűnő tanuló 

voltam. Alapvetően nagyon jó kislány 

voltam, de adódtak érdekes helyzetek. Az 



10 

óvodában azt ígértem a gyerekeknek, 

hogy aki nekem ajándékot hoz, azoknak 

anyukám mindig ötösöket ad majd az 

iskolában. A szüleimnek persze feltűnt a 

sok édesség és játék, amivel 

hazamentem… 

4. Melyek voltak a kedvenc 

tantárgyai? 

Alsóban minden, felsőben és 

gimnáziumban a humán tárgyak, az 

irodalom, nyelvtan, történelem, az orosz 

és német nyelv, illetve a testnevelés, ének, 

rajz. 

5. Mikor és miért kezdett el 

néptáncolni? 

Édesanyám néptánccsoportjában kezdtem 

6 évesen. Óvodásként többször elkísértem 

őt a nagyobb lányok próbájára. Nekem 

mindig nagyon nagy örömöt jelentett a 

tánc, mindig „elvarázsolódtam” közben. 

Az is hamar kiderült, hogy tehetséges 

vagyok benne. Számomra a tánc nagyon 

erős önkifejezési és 

személyiségfejlesztési lehetőség. Sokat 

változtatott rajtam jó irányba. Remek 

módja az öngyógyításnak is.  

6. Tanítóként szereti e a gyerekeknek 

átadni  néptánctudását? 

Igen, szenvedélyesen. Minden lehetőséget 

megragadok erre. A beszélt anyanyelv 

mellett nagyon fontos, hogy ismerkedjünk 

a táncos, énekes, zenés anyanyelvünkkel 

is. 

7. Melyik volt a legjobb könyv, amit 

valaha olvasott? 

Nagyon szeretek olvasni. Több „legjobb” 

van. Adott élethelyzetben azt érzem a 

legjobbnak, ami alakítja a szemléletemet, 

ami nagy hatással van rám, mert akkor 

éppen hozzám szól valamiért. Talán a 

legjobbak sajátja, hogy mindig van 

üzenetük számunkra.  

8. Milyen zenét szeret hallgatni? 

Nagyon sokszor szól a zene nálunk. 

Mindenféle stílusú zenét hallgatunk, csak 

jó legyen. 

9. Hová szeret járni kirándulni? 

BALATONRA. 

10. Mi a kedvenc háziállata? 

A kutya. 

11. Mi a kedvenc étele? 

Ha édesanyám főzi, minden a kedvencem. 

A finom levesek, pecsenye vegyes friss 

zöld salátával, paprikás krumpli 

savanyúsággal, Brassói aprópecsenye, 

töltött káposzta, pörkölt savanyúsággal. 

12. Milyen sportot űzött korábban? 

Kosárlabdáztam. 

13. Mi volt élete legemlékezetesebb 

pillanata? 

Fiúnk, Csanád megszületése. 

13+1. Mi lenne a három kívánsága?  

Világbéke ☺… , egészségesek legyenek 

a szeretteim ♥, legyen még 3 

kívánságom. Ha az utolsó ebben a 

formában nem érvényes, akkor örömteli, 

tartalmas, anyagi szempontból 

biztonságos életet ☼  kívánnék!
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Dicsőségtabló 
A 2013/14-es tanév kitűnő tanulói 

 
Koleszár Attila 2.a 

Szántó Lénárd 2.a 

Bálint Márton 2.b 

Bárdics Márton 2.b 

Bruder Beatrix 2.b 

Erdős Emese 2.b 

Fábián Zsolt 2.b 

Fehér Hanna 2.b 

Fucskó Milán 2.b 

Jánosi Attila 2.b 

Várhegyi Hajnal 2.b 

Zsurka Brúnó 3.a 

Barna Richárd 3.a 

Mózer Norbert 3.a 

Fazekas Réka 3.b 

Kór-Hanák Nóra Virág 

3.b 

Mezei Benedek 3.b 

Szemere Lili 3.b 

Varga Eszter 3.b 

Shan DaZhan ’Taca’ 

4.a 

Bálint Gergely 4.b 

Bárdics Mátyás 4.b 
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Fábián Dorottya 4.b 

Fábián Tamás 4.b 

Gál Regina 4.b 

Illés Krisztina 4.b 

Stelczer Virág 4.b 

Szabó Lilla 4.b 

Várhegyi Viola 4.b 

Szamosi Dalma 5.a 

Nász Pálma 5.a 

Fehér Szabolcs 5.b 

Gábor Lili 5.b 

Agárdi Laura 5.c 

Beliczki Ákos 5.c 

Győrffy Veronika 5.c 

Harsányi-Sulyom 

Anna 5.c 

Oravecz Balázs 5.c 

Országh Anna 5.c 

Tagscherer Csenge 5.c 

Tran Máté 5.c 

Ujvári Ákos 5.c 

Varga Vencel 5.c 

Zsíros Roland 5.c 

Bánhegyi Panna 6.b 

Bardócz Fanni 6.b 

Szőke Brigitta 6.b 

Bakai Zoltán 6.c 

Gál Viktória 6.c 

Horváth Szilárd 6.c 

Hubert Dóra 6.c 

Kovács Luca 6.c 

Neumann Brigitta 6.c 

Zsilina Enikő 7.a 

Nagy Levente 7.c 

Szilágyi Janka 7.c 

Szántó Dorka 7.c 

Szabó Eszter 8.c 

Tugyi Beatrix 8.c 
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Ti mondtátok…  

  
 

 

 

„1456-ban Nándorfehérváron amikor meghallották a harangszót, tudták, hogy 

kész az ebéd…” 

 

 

„A magyarok az Uráltól vándorolni kezdtek mindenfelé: Levédia, Pozsony…” 

 

 

 

 „A művet Erkel Ferenc komposztálta…” (komponálta helyett) 

 

 

 

„Az Alföld éghajlata télen fehér…” 

 

 

 

 

„Mi ez:       ?” „Szőnyeg oldalról nézve…” 
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Tábori élmények  

2014. július 10-én ismét megnyitotta kapuit Káptalanfüreden a Gábor Tábor.  

Három busszal indultunk a Fő utcai épület elől. Megérkezésünkkor átvettük a faházak 

kulcsait, berendezkedtünk, majd megismerkedtünk a tábor területével, ahol az 

elkövetkezendő 10 napot töltöttük el.  

Az első két napon esett az eső, ezért kreatív feladatokat végeztünk (kitaláltuk és 

eljátszottuk a csapatunk nevét, rajzolgattunk, stb.), aztán viszont szinte végig jó idő volt.  

Nehéz dolguk volt az ifiknek és a tanároknak, hiszen nekik kellett kitalálniuk naponta a 

különböző feladatokat, amivel lekötöttek, sőt sokszor le is fárasztottak bennünket.  

Ilyenek voltak például a számháború erdőben, majd a táborban, sportnap, kézműves nap, 

vetélkedő keretein belül rajonként felfedeztük a települést, a Köcsi-tónál öko 

akadálypályán vettünk részt, Sherlock Holmesként nyomoztunk, fagyizni mentünk 

Balatonalmádiba (ahonnan hazafelé jól meg is áztunk), éjszaka tették próbára 

bátorságunkat, „Ki-mit-tud”-ot és „1 perc és nyersz” vetélkedőket játszottunk. 

Eltöltöttünk egy egész napot Kehidakustányban, egy Aquaparkban. Mivel a Balaton 

partján voltunk, nem maradhatott el délutánonként a jó kis fürdőzés, bár a korábbi esők 

miatt nem volt túl meleg a tó vize. Persze egy tábor sem múlhat el tábori diszkók nélkül. 

(Ez a dal mindenkinek szép emlék:http://www.youtube.com/watch?v=aH5vq5FCO0c)  

Korán keltünk, későn feküdtünk a tábor végére jól elfáradtunk.  

Hazafelé apróbb bonyodalmak voltak, a mi buszunk alig az indulás után defektet kapott, 

és a várthoz képest kb. másfél órával később értünk haza. 

Összességében - talán mindenki nevében mondhatom - nagyon jól éreztük magunkat. 

Már alig várom a jövő nyarat, hogy újabb izgalmas napokat tölthessek a Gábor 

Táborban.  

Agárdi Ádám 8.a 

http://www.youtube.com/watch?v=aH5vq5FCO0c


Káptalanfüred
Gábor tábor 






